



swiss snowboard!

SWISS Freeski -TOUR-

swisski



Eventinformation

Mythen

12th of February 2022



EVENT SPONSOR

CO-SPONSOR

RAIFFEISEN

EVENT SUPPORTER

FACTION

MONS ROYALE

OAKLEY

SWISS-SKI PARTNER

MAIN PARTNER

swisscom

PREMIUM PARTNER

RAIFFEISEN

helvetia

BKW

swisski

EVENT SPONSOR

MAIN SPONSOR

Audi

CO-SPONSOR

RAIFFEISEN

EVENT SUPPORTER

VOLCOM

MONS ROYALE

OAKLEY

SWISS-SKI PARTNER

MAIN PARTNER

swisscom

PREMIUM PARTNER

RAIFFEISEN

helvetia


BKW

swiss snowboard!

Welcome

We are stoked to welcome all teams and athletes at the Audi Snowboard Series / Swiss Freeski Tour!
Wir freuen uns alle Teams und Athleten*innen an der Audi Snowboard Series / Swiss Freeski Tour begrüßen zu dürfen!

Categories & Fees / Kategorien & Gebühren

Level / Stufe	Categories / Kategorien	Date of birth / Jahrgang	Starting fee per event / Einschreibgebühr pro Wettkampf	Ticket price per day / Ticketpreis pro Tag
Slopestyle Freeski / Snowboard 	U19 Women	2003 – 2006	CHF 30.-	CHF 30.-
	U19 Men			
	U15 Women	2007 – 2008	CHF 30.-	CHF 20.-
	U15 Men			
	U13 Woman	2009 – 2010	CHF 20.-	CHF 20.-
	U13 Men			
	U11 Women	2011 & younger	CHF 20.-	CHF 20.-
	U11 Men			

Due to the Covid 19 requirements we only accept online payments for entry fees and tickets. Coaches & team coaches tickets cost CHF 30.-. Coaches & support staff must all be registered online. Anyone who is not registered correctly will not receive a coach ticket or access to the competition site. All coaches & athletes tickets must be collected from the race office.

Aufgrund der Covid 19 Auflagen akzeptieren wir nur Online-Zahlungen für die Startgelder sowie die Tickets. Trainer & Teambetreuer Tickets kosten CHF 30.-. Betreuer & Coaches müssen alle online angemeldet werden. Wer nicht korrekt angemeldet ist, bekommt kein Betreuerticket und auch keinen Zutritt zum Renngelände. Alle Coaches & Fahrertickets müssen im Rennbüro abgeholt werden.

Registration / Anmeldung

Open Riders (Deadline: Wednesday, 10th of February 2022) / Open Fahrer*innen (Einschreibefrist: Mittwoch, 10. Februar 2022)

- ▷ Open riders have to register online: www.audisnowboardseries.ch | www.swissfreeskitour.ch
- ▷ Registration and payments only online possible! No payments on site!
- ▷ Open Fahrer*innen müssen sich online anmelden: www.audisnowboardseries.ch | www.swissfreeskitour.ch
- ▷ Nur Online-Zahlung! Keine Bezahlung vor Ort möglich!

Race Office / Rennbüro

Located at / Standort	Mythenpark – Park House (Bottom station)
Opening hours / Öffnungszeiten	Sunday, 08.00 – 08.45

Special priced tickets only available at Handgroubi (not at Rothenfluh). Due to the current situation we prefer if you can pay the fees/tickets in advance online through the registration. As well we ask 1 coach to collect the bibs/tickets for the whole team at the race office. Therefore, we can keep the waiting line shorter, keep distance and follow the Covid-19 restrictions.

Tickets können nur in Handgroubi ausgegeben werden. Bei Talstation Rothenfluh werden keine vergünstigten Tickets ausgegeben! Falls möglich bitten wir euch, die Tickets/Startgebühren direkt bei der Online-Anmeldung zu bezahlen. Zudem sollte 1 Coach pro Team alle Tickets/Startnummern abholen, um die Warteschlange kürzer zu halten und so die Covid-19 Vorschriften betreffend dem Abstand einhalten zu können.

Program & Timetable / Programm & Zeitplan

This program is unofficial. The final program will be adapted to the rider's field and weather. It will be announced at the TC Meetings and published on the FEM-App.

Dieses Programm ist inoffiziell. Das endgültige Programm wird dem Fahrerfeld und dem Wetter angepasst. Es wird bei den TC Meetings bekannt gegeben und auf dem FEM-App veröffentlicht.

Date / Datum	Time / Zeit	Freeski & Snowboard Slopestyle U15	Location / Ort
Saturday / Samstag, 12.2.2022	08.00	1 st T-Bar / 1. Fahrt Bügellift	Handgroubi
	09.00	Start training	Mythenpark M-Line
	10.15	Riders meeting	Start Slopestyle M-Line
	10.30	Competition window	Mythenpark M-Line
	20min after competition	Price Giving	Bottom of the Park

FEM-App

Startlists, Programs as well as the Live-Coring will be published on the FEM-App!

Startlisten und Programme sowie das Live-Scoring werden auf dem FEM-App veröffentlicht!

▷ App Store: [FEM Live on the App Store \(apple.com\)](https://apple.com)



▷ Google Play: [FEM Live – Apps bei Google Play](https://play.google.com)



Social Media & Pictures

Facebook	Audi Snowboard Series	Swiss Freeski Tour
Instagram	audisnowboardseries	swissfreeski
Website	www.audisnowboardseries.ch	www.swissfreeskitour.ch

- ▷ Post your experience at the Audi Snowboard Series as well as the Swiss Freeski Tour and tag us!
- ▷ Poste deine Erlebnisse an der Audi Snowboard Series sowie der Swiss Freeski Tour und markiere uns!
- ▷ You will find all pictures of the event [here](#).
- ▷ Du findest alle Bilder zum Event [hier](#).

Event Locations / Veranstaltungsorte

Mythen Park



Regulations & Insurance / Regeln & Versicherung

With the registration everyone acknowledges the rules and that his equipment (helmet obligatory) correspond to the regulations, which are laid down in the competition regulations. The competitor is characterized by fair play and follows the instructions of the competition jury. Insurance is the responsibility of the participants. The organizer declines any liability towards competitors and third parties.

Mit der Anmeldung anerkennen die Teilnehmenden die Regeln und dass ihre Ausrüstung (Helm obligatorisch) den Vorschriften entspricht, die im Wettkampfglement festgelegt sind. Die Teilnehmenden zeichnen sich durch Fairplay aus und folgen den Anweisungen der Wettkampfjury. Die Versicherung liegt in der Verantwortung der Teilnehmenden. Der Veranstalter lehnt jede Haftung gegenüber Wettbewerbers-Teilnehmenden und Dritten ab.

Information COVID-19

We ask all athletes, coaches and officials to comply with the current protective measures regarding Covid-19. Any violation may lead to exclusion from the event. All infos to our Covid-19 measures can be found [here](#).

*Wir bitten sämtliche Athleten*innen und Coaches die geltenden Schutzmassnahmen betreffend Covid-19 einzuhalten. Jeglicher Verstoss kann zum Ausschluss vom Event führen. Alle Infos zu den Schutzmassnahmen können [hier](#) gefunden werden.*

Contact / Kontakt

Chief of Competition (OC) / <i>Rennleiter (OK)</i>	Timo Lenzlinger	+41 78 657 41 41	timo.lenzlinger@icloud.com
Swiss Ski Race Office / <i>Swiss Ski Rennbüro</i>	Xeno Lenherr	+41 78 646 62 29	xeno.lenherr@swiss-ski.ch